



Til stede: Formand Jan Bruun, Sensei Dan, Susan Møbius, Mickael Pohti, Shihan Franz

Fraværende: Senpai Mette

-oo0oo-

Dagsorden

1. Valg af referent

Jan blev valgt som referent

2. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden blev godkendt

3. Godkendelse af forrige referat samt underskrivelse

Forrige referat blev godkendt

4. Kasserens beretning om foreningens regnskab

Sensei Dan undersøger muligheden for at lave en opsparingskonto, så vi evt. kunne få højere renter på evt. kr. 500.000, -

Ellers er der ingen bemærkninger til regnskabet.

1. Klublejr

Hvad har vi på plads:

- Aftale: Susan fortæller det fysiske rammer er på plads med værelser og gymnastiksal, men vi har ikke måttesalen. Susan hører om prisen og melder prisen for måttesalen ud på mail hvorefter vi træffer beslutning. Medlemsbetaling for bootcamp har traditionelt ligget på ca kr. 700. Den indhentede pris er for 50 personer men vi kan godt være flere. Kost og logi for 50 er 61.371 kr. inklusiv moms og rabat eller kr. 1.227 pr. deltager. Der er plads til yderligere 17 værelser / 34 pladser.
- Vi skal have indhentet tilbud på T-Shirts. Susan tager fat i Michala og beder Michala tage sig af t-shirt opgaven.
- Udfærdige et opslag. Susan laver et og sender forslag ud på mail.

2. Sammensætning af holdet til at arrangere campen (Skal vi række ud i klubben for at få frivillige til at hjælpe?).

Indtil videre har bestyrelsen påtaget sig opgaven. Michala spørges, om hun vil stå for t-shirts.

3. Sammensætning af instruktører til at undervise på campen.

Shihan taler med sortbæltegruppen og undersøger hvem der vil deltage som instruktører,



og undersøger mulighed for gæsteinstruktører. Sensei Dan deltager og underviser også (skal bekræftes af Dan). Det er godt med mange instruktører for at kunne differentiere undervisningen og for at kunne opdele de deltagende på forskellige hold (evt. kata/kamp mm).

4. *Sammensætning af program for campen (Det er måske snarere instruktørerne der sammen arrangerer dette og ikke på vores bestyrelsesmøde at programmet skal arrangeres, men formanden synes det i så fald er en god ide at få det klarlagt).*

Det er instruktørarbejde. Bestyrelsen er velkomne til at komme med forslag til instruktørerne.

5. *Hvad skal der ske efter sommerferien mandag d. 11.8 (Møder, koordineringer mm.) hvem tager "teten"?*

Da vi er ved at have det praktiske på plads, indkalder Jan til ordinært bestyrelsesmøde. Instruktørerne indkalder selv til bootcampmøde.

5. Korrespondance til og fra bestyrelsen

Der har ikke været nogen henvendelser til bestyrelsen.

6. Dato for næste bestyrelsesmøde.

7. Eventuelt

1. affald: Jan er bedt om at tage over på opgaven og tilmelder FKC affaldsordningen og får tømt affaldsbeholderen og det overskydende affald der pt. ligger på jorden.
2. Vedligeholdelse af klubhuset: Vi sigter efter at arrangere fælles arbejdsdag. Tages op til næste bestyrelsesmøde.
3. FKC-økonomi: FKK hæfter for gælden (Gældsbeholdning for grundskyld). Jan pointerede at det ikke er i orden med gæld og slet ikke så grundlæggende en gæld som på grundskylden. Ruben fra FKC har dog nu betalt gælden.

Vi søger stadig flere medlemmer: Der ligger masser af flyers på kontoret. Disse skal i spil. Jan kommer med et udkast til ny flyer. Susan har talt med Anders Hald, hvis søster står for Furesø Loppemarked, om vi kan evt. deltage her med nogle børnehold. Vi har også talt om videoer som Mark er primusmotor på. Sensei Klaus hjælper Mark. Status herpå er ukendt. Vi har, udover fællesspisning for alle, og månedlige spiseaftener kun for børnene som køres på forældreinitiativ. Forældreinitiativet er vigtigt for at styrke fællesskabet. I vintermånederne kan der suppleres med filmaftener. Mickael foreslår at vi laver et katalog med forslag til at erhverve ekstra medlemmer



OSU

極真